



MUNICIPAL Gazette MUNICIPALE DE—OF Montreal

Paraît le lundi matin

Published every Monday morning

Abonnements \$2 par an
Subscriptions a year

Payables d'avance
Payable in advance

Organe officiel de la Corporation
de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation
of the City of Montreal

CANADA

Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit :

"La Gazette Municipale"

Bureau de Poste: 299 ou 42 Place Jacques-Cartier, Montréal.

Toutes communications se rapportant à la rédaction devront être adressées comme suit :

"La Gazette Municipale"

Hôtel de Ville, — Montréal.

All communications relative to advertisements or subscriptions should be addressed simply as follows :

"The Municipal Gazette"

Post Office Box: 299 or 42 Jacques-Cartier Square, Montreal.

All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows :

"The Municipal Gazette"

City Hall, — Montreal.

TELEPHONE MAIN 4240

DELIBERATIONS

COMMISSION SPECIALE re ETABLISSEMENT DE PARCS ET DE TERRAINS DE JEUX

Compte rendu de l'assemblée du 14 novembre.

Sont présents: MM. les échevins Boyd, Emard, L. A. Lapointe, Tétreau, Dandurand et Ward.

Sur proposition de M. l'échevin L.-A. Lapointe, M. l'échevin Boyd est nommé président de cette Commission.

Sur proposition de M. l'échevin L.-A. Lapointe, il est aussi,

Résolu: De recommander au Conseil que M. l'échevin Turcot soit nommé membre de cette Commission.

Soumis et lu un extrait des minutes du Conseil, Assemblée tenue le 9 novembre 1910, nommant cette Commission et lui donnant certains pouvoirs.

Et un débat s'engageant, il est

Résolu: De recommander au Conseil qu'instructions soient données à l'Inspecteur de la Cité de préparer et de soumettre à cette Commission des plans des terrains suivants:—Ces plans devant démontrer les immeubles situés dans le voisinage immédiat desdits terrains.

10. Terrain requis pour donner un accès additionnel au parc Mont-Royal, vis-à-vis de la rue de la Montagne.

20. Terrain Redpath, situé au-dessus de l'avenue des Pins et connu comme partie du lot No 1755 des plan et livre de renvoi officiels du quartier St-Antoine de la Cité de Montréal.

30. Terrain de la succession Alexis Brunet, borné au nord et à l'ouest par le cimetière de Notre-Dame des Neiges et le chemin de la Côte des Neiges et au Sud et à l'Est par le chemin de la Côte des Neiges et le parc Mont-Royal, et s'étendant le long du chemin de la Côte des Neiges à partir du chemin Shakespeare jusqu'au chemin conduisant du chemin de la Côte des Neiges dans le parc, près de l'avenue Westmount, et comprenant en tout environ 800,000 pieds carrés.

40. Les terrains faisant front sur l'avenue des Pins ou contigus au parc Mont-Royal et portant les numéros suivant du cadastre: 1862, 1-B, 1-A, 1, 2-A, 2-1, 2-2, 2-3, 2-4, 2-5 et 2-6.

50. Le terrain borné par les rues Ste-Catherine, Closse, Sherbrooke et l'avenue Atwater, afin d'agrandir le square Western.

60. Terrain situé à l'Est du Parc LaFontaine jusqu'au parc Baldwin.

SPECIAL COMMITTEE re ESTABLISHMENT OF PARKS AND PLAY-GROUNDS.

Report of meeting held on the 14th of November.

Present: Ald. Boyd, Emard, L. A. Lapointe, Tétreau, Dandurand and Ward.

On motion of Ald. L. A. Lapointe, Ald. Boyd was appointed chairman of the Committee.

On motion of Ald. L. A. Lapointe, it was also,

Resolved: To recommend to Council that Ald. Turcot be appointed member of this Committee:

Submitted and read an extract from the minutes of Council, meeting held the 9th of Nov. 1910, appointing this Committee and giving it certain powers.

And a debate arising, it was

Resolved: To recommend to Council that the City surveyor be instructed to prepare and submit to this Committee plans of the following lands: the said plans must show the lands situated in the immediate vicinity of same.

10. Land required to give an additional access to Mont-Royal Park, opposite Mountain street.

20 Redpath property, situated above Pine avenue and known as part of lot No 1755 upon the official plan and book of reference of St. Antoine ward, of the City of Montreal.

30 Property of the Estate Alexis Brunet, bounded to the North and West by the Notre-Dame des Neiges cemetery and the Côte des Neiges Road and to the South and East by the Côte des Neiges Road and Mount-Royal Park, and extending along the Côte des Neiges Road, from Shakespeare Road to the road leading from Côte des Neiges Road to the Park, near Westmount avenue, and comprising in all about 800,000 square feet.

40. The pieces of land fronting on Pine avenue, or adjoining Mount Royal Park and bearing the following cadastral numbers: 1862, 1-B, 1-A, 1, 2-A, 2-1, 2-2, 2-3, 2-4, 2-5, and 2-6;

50. The piece of land bounded by St. Catherine, Closse, Sherbrooke streets and Atwater avenue, for the purpose of enlarging Western square;

60. Piece of land situated East of LaFontaine Park to Baldwin Park;